

CREATE

ARCHITECTURAL SOLUTIONS

THAT REDEFINES

DESIGN & PERFORMANCE

**INNOVATION THAT
SHAPES NEW MARKET
LEADERSHIP!**



You need innovative & advanced, sustainable materials & solutions?

Corruven is offering unique architectural solutions that enable organizations to sustain market leadership & smart growth!

Corruven's Value Formula

1

Our advanced materials and its combination with other value added materials

2

Our know-how & Business Intelligence

- R&D of functional solutions, optimization, engineering and design
- Our team of experts (including a Ph. D. in advanced materials)
- Many public/private research partnerships
- Corruven Research Laboratory

3

Our network of Partners and Business Leaders:

- Smart & finish materials
- Fabrication & manufacturing
- Sales & distribution network

Who is Corruven?

Corruven is a technological and eco-friendly company that designs and manufactures **light weight & high performance wood base engineered composite solutions**. The company is acknowledged for its **patented Corruven technologies®** that combines the natural strength of wood, composite process technologies and sustainable best practices.

Corruven owns a 100,000 ft² high tech manufacturing plant with a 60 million ft²/year production capacity of Corruven's core technology.

Why Corruven?

Corruven offers a unique weight/performance ratio :

- Up to **6x more resistant and 85% lighter!**
- Unique corrugated shape, natural wood fibers, green chemistry, water and damp resistance and compression performance.
- **Light weight panel manufactured with wood residues.**
- **Some of our architectural solutions:** doors, walls, pillars, shelves, partitions, tables, ceiling tiles, flooring, tables, furniture, stores & fixtures, etc.
- **The Corruven Network:** skill sets and business intelligence network of business partners that allow us to design and sell advanced functional solutions that reshape competitiveness and market leadership!



Corruven can help your organization to create innovative market designs solutions:

Contact us :
1-844-CORRUVEN
1-506-802-7022
info@corruven.com

CRÉER

DES SOLUTIONS ARCHITECTURALES

REDEFINISSENT

LES RÈGLES DE PERFORMANCE

INNOVER POUR FAIRE UNE DIFFÉRENCE !



Vous recherchez des
matériaux et des solutions
durables et innovantes?

Corruven vous offre des solutions architecturales distinctives vous permettant d'innover et de redéfinir les règles de performance sur votre marché !

La proposition de valeur de Corruven

1

Nos matériaux avancés et le mariage avec d'autres matériaux à valeur ajoutée

Notre intelligence d'affaires

- R&D de solutions, optimisation, engineering, design
- Équipe d'experts (dont un Ph. D. en matériaux)
- Multiples partenariats de recherche publics/privés
- Laboratoire de recherche Corruven

2

Notre réseau de partenaires et d'excellence d'affaires:

- Matériaux intelligents et matériaux de finition
- Fabrication
- Réseaux de commercialisation

3



Qui est Corruven?

Corruven est un leader technologique et éco-responsable qui fabrique des solutions de composites d'ingénierie, légers, de haute performance et à base de bois. L'entreprise est reconnue pour ses technologies Corruven® brevetées qui combine la force naturelle du bois, une forme ondulée et de la chimie environnementale.

Corruven, c'est aussi une usine de 100,000 p.c. capable de produire plus de 60 millions de pieds carrés de produits corrugués Corruven.

Pourquoi Corruven?

Les solutions Corruven offrent un ratio poids/performance/prix inégalé :

- Jusqu'à 6x plus résistantes & 85% plus légères!
- Uniques par l'orientation de leurs fibres, leur résistance à l'humidité, ainsi que leur géométrie.
- Des panneaux durables fabriqués à partir de bois rejeté ou de basse qualité.
- La polyvalence des solutions architecturales: portes, murs, colonnes, cloisons, tablettes, tuiles de plafond, planchers, tables, meubles, etc.
- Le réseau : Corruven c'est la richesse de nombreux partenariats qui résulte en l'intelligence d'affaires pour le développement et la commercialisation des solutions fonctionnelles qui bouleversent les règles de compétitivité!

Corruven peut développer de nouvelles solutions pour vous aider à vous démarquer :

Contactez-nous :
1-844-CORRUVEN
1-506-802-7022
info@corruven.com